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Številka: 900-118/2013-3 
V Ljubljani, dne 12.6.2013 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
 
 

7. izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Rudnik, ki je bila v torek, 11.6.2013 s pričetkom ob 16. na 
ladjici po Ljubljanici. 
 
7. izredno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Na začetku je predsedujoča pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji  
navzočih  8  članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:  Ljubo Baša, Vera Debeljak, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc 
Šinkovec, Jerneja Končan, Robert Okorn, Vojko Perhavec, Andreja Vrtačnik-Kremţar 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Hermina Kastelic, Metodij Rigler, Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Gregor 
Verbinc, Marjan-Jernej Virant, Gašper Ţupan 
 
OSTALI  NAVZOČI: Gorazd Učakar, Vanja Vidic – vodja policijskega okoliša PP Ljubljana - Vič, Ida 
Meglič,  Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Tina Štupica - svetovalka III, SLS, MU, MOL 
 

 

Predsedujoča je določila DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje: 

01. Priprave na Dan ČS Rudnik 2013 
02. Razno 
 
 

 
AD 1 

Priprave na Dan ČS Rudnik 2013 
 
Predsedujoča je povedala, da so društva po četrtni skupnosti ţe obveščena o prireditvi in se prijavljajo 
za sodelovanje.   
Prisotne je seznanila s sestankom na BIC-u, kjer so se dogovarjali glede priprave dodatnega programa 
v okviru prireditve - priprave tekmovanja v krašenju tort, ki bi potekal pod vodstvom BIC-a. Prisotne je  
pozvala k razmisleku o rdeči niti prireditve, preko katere bi potem društvom določili oziroma predlagali 
aktivnosti, ki bi naredile prireditev še bolj zanimivo.  
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AD 2 
Razno 

 
Predsedujoča je predala besedo Robertu Okornu, ki se je namesto predsednice sveta udeleţil 
predstavitve večjih projektov v Mestni občini Ljubljana.  
Robert Okorn je na kratko predstavil projekte zapisane tudi v tabelaričnem prikazu, ki je bil potem na 
voljo za ogled vsem prisotnim.  
 
Vera Debeljak je ponovno opozorila na problem zmanjšanega odvoza odpadkov in posledično polnih 
zabojnikov. Predsedujoča je povedala, da četrtna skupnost pomaga pri reševanju tovrstnih problemov 
pri skupnih zbirališčih za več hiš, vsi ostali pa lahko problem rešijo neposredno na Snagi. Dodatno je 
obrazloţila, da se smeti lahko odvaţajo tedensko ali na tri tedne, ni pa mogoč odvoz na 14 dni.  
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19. uri.  
 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek      
 
               Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 
 


